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Απόσπασµα της 

Αριθµ. Συνεδρίασης:   17 / 29-10-2018

Αριθµ. Απόφασης:       706 / 2018

 

ΘΕΜΑ: Σχετικά µε αίτηµα ∆ηµοτικών Συµβούλων  για “Συζήτηση για το ζήτηµα της

καθαριότητας  στην  περιοχή  Αγ.  Αναργύρων  (Κατακονόζι)   και  λήψη

απόφασης µε βάση τα αιτήµατα των εκεί δηµοτών”. 

  

   Στις Σέρρες και  στο ∆ιοικητήριο,  σήµερα  την  29η του µηνός  ΟΚΤΩΒΡΙΟΥ  του

έτους 2018, ηµέρα της εβδοµάδος ∆ΕΥΤΕΡΑ και ώρα 19:00 συνεδρίασε το ∆ηµοτικό

Συµβούλιο Σερρών, ύστερα από την αριθµ.  17/23-10-2018 έγγραφη πρόσκληση του

Προέδρου  του  ∆ηµοτικού  Συµβουλίου,  που  επιδόθηκε  σε  όλους  τους  ∆ηµοτικούς

Συµβούλους, σύµφωνα µε τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 (ΦΕΚ 87/7-

6-2010  τ.Α’)  «Νέα  Αρχιτεκτονική  της  Αυτοδιοίκησης  και  της  Αποκεντρωµένης

∆ιοίκησης - Πρόγραµµα Καλλικράτης». 

  Αφού διαπιστώθηκε ότι υπάρχει η νόµιµη απαρτία, σύµφωνα µε τις διατάξεις της

παρ.  2 του άρθρου  96 του Ν. 3463/2006, δεδοµένου  ότι σε σύνολο  40 ∆ηµοτικών

Συµβούλων, παρόντες ήταν 30, δηλαδή:

ΠΑΡΟΝΤΕΣ:

Γαλάνης Στέργιος (Πρόεδρος ∆.Σ.) Καλώτα Παναγιώτα

Γάτσιος Αθανάσιος (Αντιπρόεδρος ∆.Σ.)

Τσαλίκογλου ∆ηµήτριος (Γραµµατέας ∆.Σ.) Καρύδας Νικόλαος

Αγιαννίδου Σταυρούλα Κυρτάσογλου ∆ηµήτριος

Αναστασιάδης Αντώνιος Λαζαρίδης Αβραάµ

Αναστασιάδης Ηλίας Μερετούδης ∆ηµήτριος

Αραµπατζής Θεόδωρος Μηλίδης Θεόδωρος

Γάτσιος Ιωάννης Μοσχολιός Ζωγράφος

Γεωργούλα Σουλτάνα Μπιτζίδου - Σαρακενίδου Σοφία

Γκότσης Ηλίας Παπαβασιλείου Βασίλειος

Γρηγοριάδης Παναγιώτης

Γρηγοριάδης Χρήστος

∆ούκας Γεώργιος

∆ρίγκα Χρυσούλα Φωτιάδης Στέφανος

Χαρίτος Χρήστος

Θεοχάρης Μιχαήλ Χασαπίδης Κωνσταντίνος

Ιλανίδου - Βίλλιου ∆έσποινα Χατζηµαργαρίτης Μαργαρίτης

Χράπας Παντελής
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ΑΠΟΝΤΕΣ: 1.  Γιαννακίδης  ∆ηµήτριος,  2.  Ηλιοπούλου  Σταλακτή,  3.  Καδής

Γεώργιος,  4.  Καλαϊτζίδης  Αλέξανδρος,  5.  Καρπουχτσής  Κωνσταντίνος,  6.

Μυστακίδης  Παύλος,  7.  Ραµπότας  Ευθύµιος,  8.  Στεργίου  Νικόλαος,  9.  Τερζής

Βασίλειος, 10. Χρυσανθίδης Βασίλειος.

   Οι Πρόεδροι των Συµβουλίων των Τοπικών και ∆ηµοτικών Κοινοτήτων, κλήθηκαν

σύµφωνα µε τις διατάξεις της παρ. 8 του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και παρών δεν

ήταν κανείς.

  Ο  Πρόεδρος  του  ∆.Σ.,  µετά  την  διαπίστωση  απαρτίας,  κήρυξε  την  έναρξη  του

∆ηµοτικού Συµβουλίου, στην οποία ήταν  παρών ο ∆ήµαρχος κ. Αγγελίδης Πέτρος,

που κλήθηκε σύµφωνα µε τις διατάξεις της παρ. 6 του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010.   

• Οι ∆ηµ. Σύµβουλοι κ.κ.:

-  Αναστασιάδης  Ηλίας,  Καλώτα  Παναγιώτα και  Παπαβασιλείου  Βασίλειος,

προσήλθαν κατά τη διάρκεια συζήτησης του 1ου θέµατος της ηµερήσιας διάταξης.

-  Φωτιάδης Στέφανος,  αποχώρησε κατά τη διάρκεια συζήτησης του 1ου θέµατος της

ηµερήσιας διάταξης.

-  Αγιαννίδου  Σταυρούλα,  αποχώρησε  µετά  την  ολοκλήρωση  συζήτησης  του  1ου

θέµατος της ηµερήσιας διάταξης.

- Μπιτζίδου Σοφία, αποχώρησε µετά την ολοκλήρωση συζήτησης του 6ου θέµατος της

ηµερήσιας διάταξης.

-  Κυρτάσογλου  ∆ηµήτριος,  αποχώρησε  µετά  την  ολοκλήρωση  συζήτησης  του  9ου

θέµατος της ηµερήσιας διάταξης.

- Καλώτα Παναγιώτα, αποχώρησε µετά την ολοκλήρωση συζήτησης του 17ου θέµατος

της ηµερήσιας διάταξης.

- Γεωργούλα Σουλτάνα, αποχώρησε µετά την ολοκλήρωση συζήτησης του 18ου θέµατος της 

ηµερήσιας διάταξης.

  Το  ∆ηµοτικό  Συµβούλιο  στην  παραπάνω  συνεδρίασή  του,  στο  1ο θέµα  της

ηµερήσιας διάταξης,  ύστερα  από  την  υπ’ αριθµ.  31716 / 16-10-2018 εισήγηση  (8)

∆ηµοτικών  Συµβούλων  προς  τον  κ.  Πρόεδρο  του  ∆ηµοτικού  Συµβουλίου  και

συγκεκριµένα  των  κ.κ.:  Στέφανου  Φωτιάδη,  Γάτσιου Αθανάσιου,  Ιλανίδου-Βίλλιου

∆έσποινας,  Μηλίδη  Θεόδωρου,  Καλώτα   Παναγιώτας,  Μοσχολιού  Ζωγράφου,

Ηλιοπούλου Σταλακτής και Καρύδα Νικόλαου,  που έχει ως εξής:

    «  Κύριε Πρόεδρε, 

       Οι  κάτωθι  υπογράφοντες  ∆ηµοτικοί  Σύµβουλοι,  βάση  του  άρθρου  3-ε  του

Κανονισµού Λειτουργίας του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, ζητούµε να εισαχθεί ως θέµα

στην  ηµερήσια  διάταξη  της  επόµενης  συνεδρίασης  του ∆ηµοτικού  Συµβουλίου,  το

ζήτηµα  που  έχει  προκύψει  µε  την  καθαριότητα  στην  γειτονιά  Αγ.  Αναργύρων

(Κατακονόζι)  µε  την  ακόλουθη  διατύπωση:  “Συζήτηση  για  το  ζήτηµα  της

καθαριότητας  στην  περιοχή  Αγ.  Αναργύρων  (Κατακονόζι)  και  λήψη  απόφασης  µε

βάση τα αιτήµατα των εκεί δηµοτών »,
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και σχετική συζήτηση, κατά την οποία τοποθετήθηκαν οι αρχηγοί των παρατάξεων, ο

αρµόδιος Αντιδήµαρχος, ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι, υπηρεσιακοί παράγοντες, καθώς και

εκπρόσωποι των κατοίκων της περιοχής Κατακονόζι

ΑΠΟΦΑΣΙΖΕΙ ΚΑΤΑ ΠΛΕΙΟΨΗΦΙΑ

1) ∆ιατηρεί  την  συχνότητα  αποκοµιδής  των  απορριµάτων   στην  εν  λόγω

περιοχή σε µία (1) φορά την εβδοµάδα

2) Να γίνεται η επίλυση των προβληµάτων, όπου προκύπτουν άµεσα από την

Υπηρεσία και µε την συναίνεση των δηµοτών όπου απαιτείται και

3) Να  γίνεται  απολύµανση  των  κάδων  τους  καλοκαιρινούς  µήνες,  λόγω

ιδιαίτερων καιρικών συνθηκών,  τρεις (3) µε τέσσερις (4) φορές.

Στην απόφαση αυτή µειοψήφησαν οι ∆ηµοτικοί Σύµβουλοι: 

- Γάτσιος Ιωάννης, ∆ρίγκα Χρυσούλα,  Ιλανίδου-Βίλλιου ∆έσποινα, οι οποίοι αφού

επεσήµαναν  ότι  οι  κάτοικοι  δέχτηκαν  το  πρόγραµµα  το  οποίο  όµως  χρειάζεται

βελτιώσεις,τόνισαν  ότι  από  τη  στιγµή  που  οι  δηµότες  πληρώνουν  δε  θα  πρέπει  το

πλύσιµο  και  η  απολύµανση  να  µετακυλίεται  σ'  αυτούς  και  πρότειναν  κατά  τους

καλοκαιρινούς  µήνες  να  γίνεται  αποκοµιδή  των  απορριµάτων  δύο  (2)  φορές  την

εβδοµάδα και την δεύτερη ή τρίτη αποκοµιδή να γίνεται  πλύσιµο και απολύµανση

των κάδων.

-  Μηλίδης  Θεόδωρος,  Αναστασιάδης  Ηλίας,  Καλώτα  Παναγιώτα,  Μοσχολιός

Ζωγράφος,  οι  οποίοι  αφού  επεσήµαναν  ότι  θα  πρέπει  στο  εν  λόγω  πρόβληµα  να

υπάρξει  συγκερασµός  ώστε  να  δοθεί  λύση,  πρότειναν   κατά  τους  καλοκαιρινούς

µήνες  να  γίνεται  αποκοµιδή  των  απορριµάτων  δύο  (2) φορές  την  εβδοµάδα  και  η

απολύµανση να γίνεται από το ∆ήµο λαµβάνοντας υπόψη την ανθρωπογεωγραφία της

περιοχής και µε γνώµονα την διασφάλιση της υγιεινής.

- Καρύδας Νικόλαος  ο οποίος αφού τόνισε ότι οι κάτοικοι ήταν εξ αρχής υπέρ του

προγράµµατος  επεσήµανε  ότι υπάρχουν δοµικά  προβλήµατα  σ'  αυτό καθώς και  ότι

λαµβάνοντας  υπόψη  τις  ιδιαίτερες  συνθήκες  που  επικρατούν  στην  περιοχή,δε  θα

πρέπει στο βωµό της εξοικονόµησης πόρων να τίθεται έστω σε υπόνοια κινδύνου η

υγεία του πολίτη. Πρότεινε δε τους καλοκαιρινούς µήνες να γίνεται αποκοµιδή των

απορριµάτων δύο (2) φορές την εβδοµάδα και η απολύµανση να γίνεται από το ∆ήµο.

- Γεωργούλα Σουλτάνα

- Χασαπίδης Κων/νος ο οποίος αφού επεσήµανε ότι θα πρέπει να επιλυθούν τα όποια

τεχνικά  προβλήµατα  προέκυψαν  κατά  την  εφαρµογή  του  προγράµµατος,χωρίς  να

ακυρωθεί  ολόκληρο  το  πρόγραµµα,  πρότεινε  τους  καλοκαιρινούς  µήνες  να  γίνεται

αποκοµιδή  των  απορριµάτων  δύο  (2)  φορές  την  εβδοµάδα  και  η  απολύµανση  να

γίνεται από το ∆ήµο.
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-  Αναστασιάδης  Αντώνιος  ο  οποίος  τονίζοντας  ότι  οι  κάτοικοι  έχουν

δίκιο,υπενθύµισε  ότι  στην  περιοχή  δεν  υπάρχει  άρτιο  αποχετευτικό  σύστηµα  µε

αποτέλεσµα οι πολίτες να αναγκάζονται να πλένουν στο δρόµο τους κάδους όπου δεν

υπάρχουν φρεάτια. Πρότεινε δε  να γίνει µια µελέτη και σχετική ενηµέρωση στους

δηµότες και τους καλοκαιρινούς µήνες να γίνεται αποκοµιδή των απορριµάτων δύο

(2) φορές την εβδοµάδα και η απολύµανση από το ∆ήµο.

 

-  Η  κα  Μπιτζίδου  Σοφία  ψήφισε  υπέρ  της  πρότασης  της  δηµοτικής  αρχής,µε  την

επισήµανση  ότι  πρέπει  να  γίνουν  βελτιωτικές  κινήσεις  από  την  υπηρεσία  και  σε

συνεργασία  µε  τους  πολίτες  ώστε  να  βρεθεί  η  καλύτερη  δυνατή  λύση,και

λαµβάνοντας υπόψη τις ιδιαιτερότητες της περιοχής.

Αναθέτει στον κ. ∆ήµαρχο τις παραπέρα ενέργειες.

          Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ ΤΟΥ ∆.Σ.                           Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ ∆.Σ.

          ΓΑΛΑΝΗΣ ΣΤΕΡΓΙΟΣ                    ΤΣΑΛΙΚΟΓΛΟΥ ∆ΗΜΗΤΡΙΟΣ  

 

                                                                                                ΤΑ ΜΕΛΗ

                                                                              Όπως υπογράφουν στο πρακτικό

      Σέρρες 14-11-2018

       Πιστό Αντίγραφο

Ο ∆ΗΜΑΡΧΟΣ ΣΕΡΡΩΝ

  ΠΕΤΡΟΣ ΑΓΓΕΛΙ∆ΗΣ   

   Μ. Ε. ∆.

Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ ΤΟΥ ∆. Σ.           

           

 ΓΑΡΥΦΑΛΙΑ ΠΑΓΚΑΛΟΥ
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